
Referat styringsgruppe for Elveparken 
11. april 2023 kl 0830-0930 Teams og fysisk på ordførers kontor 

Til stede: Hege Rollmoen, Svein Sæther, Tove Nordheim, Klaus Larsen (på Teams fra kl. 0850), Håkon 

Nygård (på Teams) 

Anne Strømmesen, prosjektgruppemedlem (på Teams), Andreas Simonsen, teknisk prosjektleder og 

Trude Berg, administrativ prosjektleder (referent). 

 

1. Gammen/kulturscene 
Det er kommet innspill fra arkitekten om utfordring omkring universell utforming i forhold til innfall 

av lys på amfiet. Utfordringen kan være at svaksynte ikke ser det som er på scenen ved den løsninga 

som styringsgruppa valgte sist. Det ble lagt fram kart og elementer i målestokk for å vise de ulike 

mulige løsningene.  

Det stilles spørsmål ved om når på døgnet dette er en utfordring, og når aktiviteten på scenen skal 

foregå. Ordfører spiller inn at det er mulig å ha en løsning med løse stoler i tilfeller der lysinnfall blir 

en utfordring.  

 

Vedtak: 

Styringsgruppa ønsker samme plassering av gammen som styringsgruppa vedtok sist møte. 

 

2. Pumptrack – mulig ny løsning 
Anskaffelse av pumptrack viser seg å være utfordrende. Kommunen har mottatt kr 600 000 i 

spillemidler til anlegget, total kostnad er beregnet til kr 2 627 100 inkludert mva. 

Lavangen idrettsforening har sagt seg villig til å vurdere å overta prosjektet, mot at de får en avtale 

med kommunen som de kan godta. En spillemiddelsøknad fra LIF på dette prosjektet vil avhenge av 

at kommunen gir disposisjonsrett til området for 20 år.  

 

Vedtak: 

Styringsgruppa ønsker at det skal utredes om Lavangen idrettsforening kan overta eierskapet til 

pumptracken. Prosjektgruppa arbeider fram en framgangsmåte for hvordan dette kan skje. 


